

8 يناير 2020

الاستحواذ على كامل حصص رأس المال الشركة التابعة "العمانية لصناعات الالمنيوم التحويلية ش.م.م" بالاشارة الى الافصاح الصادر عن شركة صناعة الكابلات العمانية ش.م.ع ب تاريخ 5 ديسمبر 2019م بشأن الاستحواذ على كامل حصص رأس مال الشركة التابعة: الشركة العمانية لصناعات الالمنيوم التحويلية ش.م.م "OAPIL" ، يسر الشركة الافصاح للمساهمين الكرام عن انتهاء عملية الاستحواذ بتاريخ 8 يناير 2020، ليصبح ملكية الشركة التابعة مسجلة بإسم شركة صناعة الكابلات العمانية ش.م.ع بنسبة 100%.

#### Acquisition of the entire capital of the subsidiary company "Oman Aluminum Processing Industries LLC"

With reference to the disclosure dated 5<sup>th</sup> December 2019 regarding the acquisition of the entire share capital of the subsidiary company Oman Aluminum Processing Industries LLC "OAPIL".

Oman Cables is pleased to disclose to the shareholders the finalization of the acquisition process on 8<sup>th</sup> January 2020. The subsidiary is now 100% owned by Oman Cables Industry SAOG.



علي سعيد الهبيج  
الرئيس التنفيذي